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- Dr. Bašný referoval o přípravě novelizace Koncep-
ce psychiatrie. První návrh připraví komise do 1.
3. 2008. V oblasti organizace psychiatrie působí
vedle Psychiatrické společnosti i asociace psychi-
atrických léčeben, subsekce ANČR, Centrum pro
rozvoj péče o duševní zdraví, nově vzniklá orga-
nizace zaměstnanců psychiatrických léčeben
a další.

- Prof. Kratochvíl podal kritiku „Modelu péče
o duševně nemocné“, jak byla přednesena na se-
mináři Magistrátu Hl. m. Prahy. Vytýká jí (zastu-
puje pracovníky PL Kroměříž) mj. dehonestující
postoj k psychiatrickým léčebnám, neodůvodně-
né preferování psychiatrických oddělení nemoc-
nic, nejasnou definici akutní a následné péče, pro-
blémy s přesouváním akutní péče do psychiatric-
kých oddělení, odmítá nedostatečné vybavení lé-
čeben pro diagnostiku, zastaralý název „léčebny“.
Dr. Hermann si vyžádal detailnější informace
o projektu CRPDZ. Nicméně předloží recenzi
předloženého modelu psychiatrické péče. Všech-
ny náměty posoudí komise pro novelizaci Koncep-
ce psychiatrické péče, když ohlasy ani při osobním
jednání předsedy ani na internetových stránkách
prakticky nebyly.

- O přípravách celostátního sjezdu referoval
prof. Raboch a pí. Somolová (Guarant). Adminis-
trativní a technické práce zajišťuje Guarant.
Schváleno členství v organizačním výboru, čest-
né předsednictvo, spolupořadatelé, moto sjezdu,
pozvaní hosté (včetně členů výboru, u kterých se
předpokládá aktivita), valná hromada PS, cena
APA. Jako zahraniční čestní hosté schváleni
prof. Maj a prof. Gaebel. Návrh domácích čestných
členství připraví sekretář na příští schůzi. Nabíd-
ka AEP doškolovacích kurzů letos akceptována ne-
bude.

- Sponzoři vědeckých schůzí jsou určeni, zatím kro-
mě měsíců VI, IX a X 2008. Budou určeni do břez-
na 2008. Únorovou schůzi sponzoruje Bristol-My-
ers-Squibb.

- Jmenování regionálních konzultantů pro psychi-
atrii se jeví jako potřebné. Členové výboru navrh-
nou do příští schůze vhodné kandidáty.

- Jako poradce MZd pro zahraniční psychiatrické
otázky byl navržen prim. Rektor.

- Příprava kongresu WPA 2008. Prof. Raboch
propagoval kongres v Melbourne. Na jaře budou
ještě vypsány granty pro pasivní účastníky kon-
gresu z neklinických psychiatrických pracovišť.

- Výbor souhlasí s návrhem sekce mladých psychi-

atrů, která hodlá vypsat psychiatrickou cenu
pro mladé psychiatry.

- Finanční otázky: výbor v současnosti disponuje ak-
tivy. Z nich budou dotovány: práce na novelizaci
Koncepce psychiatrické péče (včetně cestovních
účtů), práce na novém Sazebníku výkonů, který
má připravit MZd v r. 2008, podpora účasti členů
na zahraničních akcích, dotace časopisu Česká
a slovenská psychiatrie, práce na novém vydání
Standardů psychiatrické léčby a další.

- Pro komisi k vytvoření nového Sazebníků výko-
nů byli delegováni: prim. Zrzavecká, dr. Hermann
a zástupce psychiatrických léčeben.
Časopis Česká a slovenská psychiatrie bude i v r.
2008 vydáván ČLS JEP. Vnější forma časopisu se
zatím měnit nebude. Výbor schválil dotaci 100
tis. Kč k honorování autorů, recenzentů a členů
redakční rady, když v loňském roce došlo při vy-
dávání časopisu k celkové ztrátě cca 200 tis. Kč.

- Výbor schválil text „Minimálního personálního
a technického vybavení“ psychiatrických ambulan-
cí a lůžkové akutní a standardní péče.

- Jako zástupce Psychiatrické společnosti do pra-
covní skupiny MZd pro koordinaci protidrogové po-
litiky byl navržen prim. L. Chvíla.

- Sekretář referoval o shromáždění představitelů
organizačních složek ČLS JEP 17. 12. 2007. Byly
podány informace o změnách v sekretariátu ČLS
JEP, NTS ČLS a v ekonomickém oddělení. Bude
vypracován doplněk stanov pro činnost sekcí od-
borných společností. Prof. Švihovec (pokladník) po-
dal zprávu o hospodaření ČLS i odborných společ-
ností. Každá společnost má své subkonto, se kte-
rým sama hospodaří. Strhávají se jedině daně. Zisk
je převáděn na fond ČLS JEP. Schodek naklada-
telského a tiskového střediska bude uhrazen
ČLS JEP. Nakladatelské a tiskové středisko hod-
lá zaktivovat činnost tak, aby bylo ziskové.
Organizace Dohodovacího řízení přechází na
MZd. Bude zvýšen členský příspěvek pro ČLS JEP,
pravděpodobně na 300 Kč. ČLS podporuje vznik
regionálních konzultantů v krajích pro hlavní me-
dicínské obory. Předsednictvo ČLS rozšířilo výklad
Stanov ČLS JEP tak, že m.j. se členy ČLS mohou
stát právnické osoby (např. lékařské společnosti
stojící mimo ČLS JEP), za určených podmínek
bude stanoven členský příspěvek, vydávání kre-
ditů, hlasovací právo. ČLS je připravena delego-
vat na své organizační složky určité pravomoci (za-
ložení s.r.o., o.s., nadací, databází členské eviden-
ce, hospodaření finančními prostředky do určité
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výše apod.). To vše na žádost složky a po schvá-
lení předsednictvem ČLS JEP.

- Společnost pro návykové nemoci spolu se Senátem
Parlamentu ČR pořádá 7. 2. 2008 v prostorách se-
nátu seminář o závislostech.

- Sekce soudní psychiatrie PS pořádá ve dnech 15.
- 18. 10. 2008 na zámku Valtice 31. soudně psychi-

atrickou konferenci. Kontakt: Doc. MUDr. K.
Hynek, CSc., e-mail: khynek@volny.cz.

- Pro neplacení členských příspěvků bylo zrušeno
členství v Psychiatrické společnosti 45 dosavad-
ním členům.

Zapsal MUDr. Pavel Baudiš, CSc.

Z jednání výboru Psychiatrické společnosti
6. února 2008

- Pracovní skupina pro novelizaci Koncepce psy-
chiatrické péče se sešla 2. ledna a v únoru 2008.
Členové komise sbírali data o lůžkové psychia-
trické péči. Návrhy předají výboru a zveřejní na
sjezdu ve Špindlerově Mlýně. Prof. Kratochvíl
žádá o střízlivé a seriozní zhodnocení činnosti
a potřeb psychiatrických léčeben.

- Pro rok 2008 byl zvolen generálním partnerem
PS Eli Lilly a za hlavní partnery Bristol-Myer
Squibb, Pfizer, Zentiva a Lundbeck.

- O návrh delegáta na Školu mladých psychiatrů
(Bělehrad, říjen 2008) bude požádána sekce
mladých psychiatrů.

- Prim. Rektor se zúčastnil schůzky expertů EU
na MH v Bruselu. Hlavními tématy byla suici-
dalita, duševní zdraví mládeže, dušení zdraví na
pracovišti a péče o staré osoby. Připravuje se
zasedání EU ke schválení European Pact for
Mental Health.

- Na cenu předsednictva ČLS JEP mohou být
navrhováni autoři vědeckých prací. (Původní
práce nebo práce významně ovlivňující zdravot-
ní péči.) Eventuální. návrhy zaslat výboru do
30. 3. 2008.

- O stipendium na kongres WPA v Praze se při-
hlásilo 19 členů, které výbor schválil.

- Byli navrženi regionální konzultanti pro jednot-
livé kraje ČR. Budou schváleni příště, po získá-
ní jejich souhlasu.

- Dr. Anders byl navržen do komise MZd pro léko-
vou politiku.

- Dr. Anders bude jednat s ČLS JEP o dohodě

o povinnostech vedoucího redaktora odborného
časopisu. Současně navrhne i povinnosti tech-
nické redaktorky.

- Kandidáti do EC WPA budou navrženi příště.
- Další jednání s předsednictvem ČLS JEP

o osudu Psychiatrické společnosti bylo stanove-
no na 19. 3. 2008. Zúčastní se prof. Raboch,
dr. Baudiš, dr. Anders, dr. Bašný.

- Výbor souhlasí se zaplacením členského přís-
pěvku UEMS.

- Výbor souhlasí s navrhovaným textem zákona
o psychochirurgických výkonech a o změně
pohlaví transsexuálních pacientů. Drobné
doplňky sdělí MZd sekretář.

- Byl vysloven souhlas s jedním z návrhů LOGO
Psychiatrické společnosti.

- Sekretář předložil návrh na volbu domácích
čestných členů Psychiatrické společnosti. Výbor
rozhodne příště (prim. Hodková, prim. Kříž,
doc. Praško, prim. Možný, prim. Popov, prim.
Nešpor, doc. Hort, prim. Rektor, prim. Drlíková).

- Dotaz MZd na potřebu diferenciace následné
a dlouhodobé péče zodpoví řed. Žižka.

- Konference o novelizovaných doporučených
léčebných postupech v psychiatrii je plánována
do Karlových Varů ve dnech 5.-8. 11. 2008.

- Prof. Libiger rozešle poslední verzi návrhu
vyhlášky o specializační přípravě v psychiatrii
členům výboru a žádá o event. finální doplňky
do 27. února.

Zapsal MUDr. Pavel Baudiš, CSc.
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